
Nytteværdi

Til ERU-udvalget, deputation tirsdag den 8. april 2014

For 2 minutter siden fik jeg nedenstående besked:

 Johan Jeg er lige blevet ringet op af min sagsbehandler i Tryg, som har modtaget min klage via Stormrådet. Hun sagde at det med de 80% er rigtigt.
Jeg forsøgte at forklare hende, at det med ”nytteværdi” var med i ændringsforslaget, som hun åbenbart ikke havde hørt om. Hun vil nu sende det tilbage til 

taksatoren, og så er det muligvis op til ham at vurdere om han synes der skal afviges fra de 80%. Det gør mig ikke mere optimistisk



I Taksatoren er heller ikke bekendt med nytteværdi, så vidt jeg kan vurdere.

Med henvisning til ovenstående vil jeg mene at lovgrundlaget kan udbedres.

Med venlig hilsen

Johan
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